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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 18. 10. 2017 
 

Prítomní:  
Predseda komisie:  Mgr. Peter Kolek 

Členovia komisie:  Mgr. Ladislav Maťašovský,  PaedDr. Peter Černý, Rudolf Mézes,  

Ospravedlnení:                  Zsolt Takáč , Mgr. Ján Kolek, Janette Vargová 

 

Ďalej boli prítomní- 

Hostia:                      Mgr. Lívia Gešková - vedúca oddelenia spoločenských služieb MsÚ, 

Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 

 

Predseda komisie privítal všetkých prítomných na zasadnutí a oznámil, že pani Janette Vargová sa 

vzdala členstva v Komisii kultúry a medzimestských vzťahov MsZ  z dôvodu vysokého pracovného 

vyťaženia. Strana, ktorá ju do komisie nominovala, bude pravdepodobne predkladať návrh na 

nového člena.  

Mgr. Peter Kolek  ďalej oboznámil prítomných s programom., navrhol ako bod č. 3) samostatne 

zaradiť Návrh na premenovanie Denného centra Nebojsa na Denné centrum Michala 

Dočolomanského, následne „Rôzne“ zaradiť ako bod č. 4).  Program zasadnutia komisie bol po 

tejto zmene jednomyseľne schválený.  

 

Program:  
1) Vyhodnotenie Kultúrneho leta 2017. 

2) Návrh rozpočtu mesta na rok 2018. 

3) Návrh na premenovanie Denného centra Nebojsa na Denné centrum Michala Dočolomanského. 

4) Rôzne. 

 

1) Vyhodnotenie Kultúrneho leta 2017: 

Materiál spracovaný MsKS bol doručený členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Kolek P. – uviedol materiál, keďže riaditeľ MsKS bol zo zasadnutia komisie ospravedlnený. 

V rámci Kultúrneho leta 2017 sa uskutočnilo na území mesta Galanta vyše deväťdesiat podujatí 

rozličného žánrového zamerania, ktoré sa konali na území mesta, hlavne na nádvorí NK.  

Bola vydaná skladačka, ktorá informovala obyvateľov a návštevníkov mesta o všetkých podujatiach 

organizovaných v rámci KL 2017. 

V rámci Kultúrneho leta sa konali aj Galantské trhy, ktoré sa svojím bohatým kultúrnym 

programom zapísali do jeho histórie, ako aj mnoho ďalších zaujímavých podujatí ako napríklad 

Veľkovozokanská bitka, Noc múzeí a galérií, Galantafest, Najväčšia Kubánska noc a pod. 

Poďakoval všetkým kultúrno-spoločenským organizáciám a inštitúciám  na území mesta, ktoré sa 

podieľali na príprave a realizácii KL 2017 a to najmä MsKS, CVČ Spektrum, ZUŠ na území mesta, 

Domu Matice slovenskej, OV a MO Csemadoku, Spolku pracovníkov miestnej a regionálnej 

kultúry, Vlastivednému múzeu, Galantskej knižnici a Galantskému osvetovému stredisku. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Vyhodnotenie 

Kultúrneho leta 2017“, materiál berie na vedomie bez pripomienok. 

 

2) Návrh rozpočtu mesta na rok 2018: 

Mgr. Gešková – vedúca oddelenia spoločenských služieb MsÚ, informovala členov komisie, že 

návrhy rozpočtov jednotlivých oddelení ešte neprešli interným rokovaním, sedenia sa budú konať 

23. a 24. 10. 2017. Ďalej uviedla, že oddelenie návrh rozpočtu na rok 2018 spracovalo, bol 

odovzdaný včas. Čo sa týka dotácií pre kultúrne inštitúcie, navrhla ich v tej sume ako  v roku 2017, 

keďže VÚC už tak nedotuje naše kultúrne podujatia ako v minulosti. 

Mgr. Kolek P. – poďakoval Mgr. Geškovej za informáciu. 
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Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante berie na vedomie informáciu 

Mgr. Geškovej o príprave rozpočtu na rok 2018,  týmto bodom sa bude zaoberať na svojom 

novembrovom zasadnutí. 

 

3) Návrh na premenovanie Denného centra Nebojsa na Denné centrum Michala 

Dočolomanského: 

Mgr. Kolek P. – uviedol, že referát sociálnych služieb oddelenia spoločenských služieb MsÚ 

predložil do komisie žiadosť Výboru mestskej časti Nebojsa a Denného centra Nebojsa 

o premenovanie Denného centra Nebojsa na Denné centrum Michala Dočolomanského. Uvedený 

návrh bol predmetom rokovania Komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ, ktorá toto 

premenovanie odporučila. Táto myšlienka vznikla po odhalení pamätnej tabule Michalovi 

Dočolomanskému na budove Denného centra Nebojsa. 

PaedDr. Černý – vyslovil svoj názor, že mu táto budova v Nebojsi, ktorá je časťou Galanty, pripadá 

ako veľmi skromné miesto pre takého umelca, akým Michal Dočolomanský bol. Do budúcnosti by 

sa mohlo uvažovať o pomenovaní nejakého významného divadelného, filmového festivalu, 

prípadne budovy v meste podľa tejto osobnosti našej kultúry. 

Mgr. Kolek P. – pokiaľ obyvatelia, ktorí toto DC navštevujú, chcú pomenovať budovu p Michalovi 

Dočolomanskom, to ešte neznamená, že aj prípadne v budúcnosti nejaký festival, budova alebo 

stredisko nemôže byť pomenované po ňom, podľa jeho názoru jedno nevylučuje druhé. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Návrh na 

premenovanie Denného centra Nebojsa na Denné centrum Michala Dočolomanského, 

jednomyseľne  o d p o r ú č a  MsZ v Galante schváliť toto premenovanie s pripomienkou 

PaedDr. Černého - pouvažovať v budúcnosti o pomenovaní významnejšieho divadelného 

alebo filmového festivalu, prípadne budovy v meste Galanta po tejto osobnosti našej kultúry. 

 

4) Rôzne: 

A/ 

Mgr. Kolek P. – predložil predbežnú kalkuláciu a pripravovanú skladbu kultúrneho programu 

Vianočných trhov 2017, uviedol, že ohľadne profesionálneho programu na úvod VT sa ešte bude 

rokovať so skupinou Kandráčovci. 

B/ 

p. Mézes – informoval o sérii podujatí, ktoré sa ešte v tomto roku budú konať k výročiu narodenia 

významného hudobného skladateľa Zoltána Kodálya nielen na Slovensku, ale aj v Európe. 

C/ 

Mgr. Kolek P. – z pozície predsedu Komisie kultúry a medzimestských vzťahov zaželal MsKS pri 

príležitosti 50. výročia založenia veľa ďalších úspechov a veľa kvalitných programov aj do 

budúcnosti, aby si svoju úlohu plnili aspoň ďalších 50 rokov. 

PaedDr. Černý – uviedol, že pri tejto príležitosti by si MsKS bolo zaslúžilo, aby im primátor mesta 

odovzdal ocenenie, ďakovný list, prípadne symbolickú plaketu. 

Mgr. Gešková – uviedla, že primátor mesta dňa 2. júna 2017 na slávnostnom Mestskom 

zastupiteľstve udelil ďakovné listy Mestskému kultúrnemu stredisku v Galante pri príležitosti 50. 

výročia založenia, Základnej umeleckej škole Josepha Haydna pri príležitosti 60. výročia založenia  

a Základnej umeleckej škole na Sídl. SNP pri príležitosti 55. výročia založenia výtvarného odboru 

školy. Okrem toho boli tieto tri inštitúcie Mestom Galanta navrhnuté na ocenenie TTSK, ktoré sa 

uskutočnilo minulý týždeň, žiaľ na naše sklamanie, ani jeden z návrhov nevybrali. 

D/ 

Mgr. Kolek P. – na základe našej požiadavky z minulého zasadnutia boli predložené darovacie 

zmluvy, ktoré sa týkajú Galantských novín. Myslí si, že sú v hrubom rozpore so zákonom, keďže vo 

všetkých zmluvách je obdarovaným „Mesto Galanta“ a každý takýto dar je príjmom do rozpočtu 

mesta a jeho využitie teda podlieha schváleniu mestským zastupiteľstvom. 
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E/ 

Mgr. Maťašovský – pozval prítomných na otvárací koncert Galantských hudobných dní 2017, ktorý 

bude spojený s oslavami 60. výročia založenia školy a bude sa konať dňa 7. 11. 2017. Oficiálne 

pozvánky budú ešte doručené. 

 

F/ 

PaedDr. Černý – poďakoval mestu a MsKS za poskytnutie priestorov renesančného kaštieľa, parku  

a nádvoria NK na vydarené spoločné kultúrno-športové podujatie gymnázií z Eisenstadtu, Mikulova 

a Galanty, ktoré sa uskutočnilo 13. 10. 2017. Pevne verí, že spolupráca medzi uvedenými školami 

sa bude aj naďalej rozvíjať. 

 

G/ 

Mgr. Gešková – uviedla, že začala intenzívne pracovať na príprave Kroniky za rok 2016, poctivo si 

prečítala celú metodiku a začala robiť na novej štruktúre. Vyžaduje si to nemalé úsilie, ak to má 

celé spracovať a pritom hľadať nového kronikára – tak ako sa na predošlom zasadnutí komisie 

komisia uzniesla - tak nemá zmysel ani začať. Informovala, že ešte nemá uzatvorenú dohodu na 

vykonanie práce. 

Mgr. Kolek P. – samozrejme, keď je pani Gešková ochotná vykonávať prácu kronikára mesta, 

nebudeme hľadať ďalšieho. Uviedol, že trvá na samostatnom honorovaní tejto práce. 

S jeho názorom sa stotožnili aj všetci prítomní členovia komisie. 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante na základe informácie Mgr. 

Geškovej odporúča zrušiť uznesenie komisie zo zasadnutia dňa 04. 09. 2017, v ktorom 

deklarovali členovia hľadať kronikára mesta. Zároveň  s ch v a ľ u j e, aby funkciu kronikára 

mesta vykonávala Mgr. Lívia Gešková a aby bola za túto prácu samostatne finančne 

ohodnotená prostredníctvom dohody o vykonaní práce. 

 

 

 

 

 

 

Termín nasledujúceho zasadnutia komisie bude spresnený pozvánkami.  

 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Peter Kolek v. r. 

                        predseda komisie  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante dňa  19. 10. 2017      
Zapísala: Eva Poláková 


